
Oppositie hekelt houding Team 
Geraardsbergen in kazernedossier: “Ze 
nemen een bocht van 180 graden” 

 

De Godsbergkouter lijkt buiten schot te zijn als locatie voor de kazerne. — © if 
 

GERAARDSBERGEN - Oppositiepartij Vooruit en kartelpartner Groen klagen aan dat 
meerderheidspartij Team Geraardsbergen een ferme bocht neemt in het kazernedossier. Maar 
Team Geraardsbergen benadrukt dat het samen met coalitiepartner Open VLD eensgezind 
blijft ijveren voor een kazerne. 

Vandaag om 14:30 

De opstart van de vergunningsprocedures voor de bouw van een kazerne in Geraardsbergen wordt 
op de lange baan geschoven door de Vlaamse overheid, zo bleek enkele dagen geleden. De 
Godsbergkouter in Schendelbeke lijkt buiten schot te zijn als locatie voor het zogenaamde kwartier 
van de toekomst. 

“Er is bij de bevolking overigens geen draagvlak voor een kazerne”, aldus oppositieraadslid Emma 
Van der Maelen (Vooruit). “Maar Open VLD en Team Geraardsbergen blijven beweren dat de kazerne 
belangrijk is voor de toekomst van de stad en de tewerkstelling.” 

“Geen eensgezindheid meer” 
“Groot was onze verbazing toen Team Geraardsbergen met plezier aankondigde dat de kazerne niet 
naar de Godsbergkouter komt”, zegt het oppositieraadslid nog. “Dwingt de hete adem van de 
gemeenteraadsverkiezingen hen nu tot een bocht van 180 graden?” 



LEES OOK. Vlaamse overheid ziet komst fel gecontesteerde kazerne niet zitten: “Positief nieuws, 
maar we blijven waakzaam” 

Patrick Franceus (Groen) vraagt zich af of de kazerne dan gewoon op een andere plaats in 
Geraardsbergen komt. “We hebben al vaker duidelijkheid gevraagd over die befaamde 
alternatievenstudie maar nooit een antwoord gekregen. Er is binnen de meerderheid geen 
eensgezindheid meer over dit dossier.” 

Socialistische minister 
Erik De Bou reageert. Hij is voorzitter van de partij Team Geraardsbergen (vroeger CD&V), die samen 
met coalitiepartner Open VLD de kandidatuur indiende voor de bouw van een kazerne. “Het is straf 
dat Vooruit en Groen vragen naar duidelijkheid als je weet dat het dossier geleid wordt door de 
socialistisch minister van Defensie, Ludivine Dedonder”, zegt hij. 

“Hoe de federale en Vlaamse overheid omgaan met dit dossier is niet onze manier van aan politiek 
doen”, aldus nog De Bou. “Het schepencollege nam destijds zijn verantwoordelijkheid door zich 
kandidaat te stellen voor een geplande investering van meer dan 100 miljoen euro. Het 
schepencollege is eensgezind over het project en dringt er al anderhalf jaar op aan om het ruimtelijke 
uitvoeringsplan voor het project op te starten. En om werk te maken van een onderzoek naar een 
betere locatie”, besluit De Bou.(jlg) 

 


